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Vždycky, když se v nějaké debatě dostaneme k době covidové, tak s
nadsázkou říkávám, že Alternativa jednou bude muset postavit pomník
Prymulovi. On při svém zavádění zákazů vycházení a další covidové
buzerace na jedné straně dost okleštil běžné občanské svobody, ale na
straně druhé to donutilo spoustu lidí, aby přestali koukat na Českou
televizi a místo toho se porozhlédli po hentěch internetech, zjistili, že
existují i jiné názory než ty majnstrýmové… a od té doby velká média
bojují proti dezinformacím a jde jim to den ode dne hůř. Prymula prostě
vybudil poptávku po alternativních názorech, alternativních pohledech i
alternativní politice.

Po včerejšku jsem usoudil, že budeme muset vytvořit celou alej
podobných soch. Mám totiž druhého adepta, který nám Prymulu
předbíhá o celé kilometry. Vítka Rakušana. Tomu chlapovi se včera
podařilo jedním statusem na sociálních sítích rozbít třicet let pečlivě
stavěné argumentace, nabít munici nejtěžšího kalibru svým odpůrcům
a ještě ukázat, že svým myšlením neuvízl v době komunistické, ale
rovnou v době nacistické.

Krátce shrnu situaci…

V posledních dnech sociální sítě žijí debatou o dvojím metru. Když
Ukrajinec znásilní patnáctiletou holku, tak všichni apelují na to, aby
nebyla uplatňována kolektivní vina. Vyjádřili se Petr i Pavel, vyjádřil se i
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náš Vítek, vyjádřili se i další. Ale samozřejmě, když jde o koncert Anny
Netrebko, tak se kolektivní vina uplatňuje, protože ona osobně nic
nespáchala, ale její vystoupení se má zakázat.

Vítek Rakušan ve svém morálním a spravedlivém rozhořčení napsal,
že když se zločinu dopustí jednotlivec, má být potrestán jednotlivec.
Ale… a teď dobře poslouchejte: Když se zločinu dopustí stát, bude
potrestátn stát i se svými občany! A považuje to za správné.

On samozřejmě myslel Rusko. Když se hentoho zločinu dopustí Putin,
tak je to zločin celého státu a tím pádem je naprosto správné, když jsou
za to potrestáni všichni Rusové. I operní zpěvačka nebo tenistka.

Díky Vítku. Jsi génius. Kdybych mohl, dal bych ti hudlana a cena za
Jelito roku tě už určitě nemine, protože něco takového zřejmě
nepřekoná ani Blyštivý Péťa, ani Zbyňa Stanjura. Mladý Bartkovský je
proti vám génius s olbřímím rozhledem. Vítek si to ještě neuvědomuje,
ale v podstatě řekl, že když se Hitler dopustil zločinu na českém
národu, tak jsou za to odpovědní všichni Němci… a tudíž je správné,
že byli pěkně odsunuti na základě Benešových dekretů.
Mimochodem… nejsou to právě STANaři, kteří teď tlačí na jejich revizi,
protože to po nich chce Bernd Possett, se kterým jsou jedna ruka?

Pusťte k něčemu libtardy a výsledek se brzy dostaví.

Proti komunismu bojují tak, že na Hrad zvolí člověka, který nejenže
kolaboroval se sytémem, ale on byl přímo systém. Navíc teď s
Fremrem ukázal, že komoušské myšlení mu plnohodnotně zůstalo.
Proti Babišově drahotě bojují tím, že udělají čtyřnásobně větší drahotu.
Proti rozhazování státních financí bojují tím, že zatnou do futer největší
sekeru. Proti hospodářské krizi bojují tak, že jsme v recesi. Za
bezpečnost a suverenitu této země bojují podpisem vazalské smlouvy
a vyprázdněním armádních skladů. Za demokracii bojují cenzurou a
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kriminalizací jiných názorů. Za konec spalování uhlí bojují tím, že se
spálí víc uhlí. Za morálku a slušnost bojují dosazováním lidí
zapletených v justičních zločinech.

Naštěstí to občas funguje i obráceně. Za revizi Benešových dekretů
bojují tak, že hentu kolektivní vinu odsunu uznají za oprávněnou.

Třicet let nám celý majnstrým vypráví o tom, jak je nepřípustné
uplatňovat na sudetské Němce kolektivní vinu, jak to bylo špatné, jak
se tato historická chyba musí napravit, jak se musíme pěkně omluvit (a
hned vzápětí vrátit majetky)… jezdí se na sudetonemecké
landsmanšafty, objímá se s Bertíkem… a pak přijde Vykulenec a
jedním statusem to celé zboří.

Až vám budou zase říkat, že sudetští Němci za nic nemohli, tak jim
prostě odpovězte, že největší etalon morálky, nejslušnější a
nejdokonalejší ministr známého vesmíru, který už od svého
kolínského působení bojuje, aby v politice zavládla slušnost,
včera řekl, že když se zločinu dopustí stát, tak je potrestán stát i
jeho občané a je to tak správně. Že to prostě není totéž, jako když
se zločinu dopustí jednotlivec.

Já ho fakt miluju…

Tak mě napadá… tohle náckovské myšlení na Západě docela
zakořenilo, že? Takhle nějak fungují sankce. Shaddám Husein není
poslušný, je to diktátor, zavelí, Irák se tím dopustí zločinu a my uvalíme
sankce na irácký lid, protože sice zavelel diktátor, ale bude potrestán
stát i se svými občany. Geniální, Vítku, fakt geniální. To se ti povedlo.
Třicet let propagandy… těch jednání, těch deklarací, těch příprav na
frontální úder, té kamufláže, aby se nikdo moc neozýval, těch peněz,
co to stálo… a když to mají skoro připravené, přijde jejich vrchní
smiřovač Vítek a řekne největší šlágwort roku, který to rozstřelí až na
dno.
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A ještě kvůli takové pitomosti, jako je koncert operní divy… Aneb jak
občanka Rakouska ruského původu, aniž by hnula prstem, zničila třicet
let libtardí politiky, díky několika agilním blbům a jednomu arciblbovi. Až
tu Rakušanovu sochu budeme tesat, tak za něj musíme dát i
Pospíšila… a možná i Haška. Kdyby oba drželi huby, tak jsme ani
nezjistili, jak blbí jsou.

STANaři, hlavně si tam Vítka v čele nechte, dejte mu ještě víc prostoru
mluvit, při trošce štěstí ten chlap torpéduje ještě nějakou další, dlouhá
léta budovanou, snahu. Je radost mít takového soupeře. Je radost,
když nemusíte hnout prstem a on udělá všechno sám. Putin tu fakt
nepotřebuje žádnou pátou kolonu… pochybuju, že by mu nějací
zaplacení agenti udělali tak dobrou službu, jako tahle vláda. Slyšíte jo,
STANaři! Nesesazovat. Nechat ho v čele až do hořkého konce. Ještě
potřebujeme nějaký podobně dobrý výrok o té cenzuře… A o Petru
Pavlovi by taky mohl říct něco podobně chytrého.

Třikrát sláva Vítkovi. I kdybychom se stokrát snažili, tohle bychom
nedokázali. Stačily na to čtyři řádky textu.

Přátelé, pokud mě chcete podpořit v mém Vidláckém úsilí, prosím
pošlete dar Institutu českého venkova. Každý kdo pošle dar alespoň
350,- Kč, může si na oplátku vyžádat moji knihu. Kdo pošle alespoň
200,- Kč, může si stáhnout audioknihu.
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Komentáře

Není vina jako vina...

Český ministr vnitra obhajuje uplatňování kolektivní viny proti
Rusům, protože prý jsou příslušníky státu, který se dopustil
zločinu! Jenže v roce 2016 se přitom Rakušanův koaliční partner
omluvil na sjezdu Sudetoněmeckého landsmančaftu za

https://www.institutceskehovenkova.cz/#podporte-nas
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uplatňování kolektivní viny na Němce! A co občané KLDR? Také
nesou kolektivní vinu za válku rodiny Kimů proti Jižní Koreji? A co
Američané a válečné agrese Bílého domu v desítkách zemí po
celém světě?

Český ministr vnitra Vít Rakušan vypouští den ode dne šílenější výroky
a opravdu to začíná vypadat, že ve Fialově pětikoaličním slepenci neví
jedna ruka, co dělá druhá. V reflexi na události dvou brutálních
znásilnění spáchaných dvěma mladými Ukrajinci minulý týden se totiž
ministr vnitra rozhodl, že vyrazí na sociální sítě do boje za ochranu
ukrajinských migrantů v ČR, aby je ochránil před uvalováním kolektivní
viny za násilné útoky obou Ukrajinců proti českým ženám a dívkám.

Ale jeho poslední výrok na Twitteru nám v redakci doslova vyrazil
dech. Rakušan totiž uvedl, že kolektivní vinu nelze na národ
uvalovat v případě, že se zločinu dopustí jednotlivec, ale pokud se
zločinu dopustí stát, tak potom vinu nese stát jako celek a spolu s
ním i jeho celé obyvatelstvo. Tento výrok je natolik neuvěřitelný
proto, že popírá veškerou zahraniční politiku české vlády a
českých představitelů ve vztahu zejména k Německu a k
sudetským Němcům...

Tahle Rakušanova filipika je vůbec nejdrsnějším důkazem
pokrytectví a licoměrnosti, protože de facto ukazuje, že Němci za
II. sv. válku vinu nenesou kolektivně, Sudeťáci vinu nenesou
kolektivně za vyhánění Čechů po podpisu Mnichova v roce 1938,
ale vinu nesou všichni Rusové za to, že Kreml, po 8 letech
probíhající genocidy ukrajinského obyvatelstva s ruským
etnickým původem, vyslal na Ukrajinu armádu s cílem zastavit
zabíjení obyvatel na východě Ukrajiny...

https://aeronet.news/…il/
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Že se Rakušan stal ministrem…

Že se Rakušan stal ministrem této (ne)slavné vlády, se nedivím, ale
divím se tomu, že ho někde vůbec nechali učit. Ani tělocvik!!

Log in to post comments

"...že ho někde vůbec nechali učit.."

Rakušan  působil na  soukromé  "vysoké  škole" , takže tam se mohlo
dít cokoli.  Působili tam  oba dva, Rakušan i Fiala a Fiala byl ve vedení
této  organizace, takže se nedivte :-).   A i když si studenti svoje  studia 
asi  platili a  tato "škola" dostávala  peníze od státu, tak tato "vysoká
škola"  nedopadla dobře, už myslím nefunguje.  Koho zajímají
podrobnosti, jistě si dohledá a případně sem doplní jak to s touto
"vysokou školou" bylo. Ať  si kauzu připomeneme. 

Fiala  byl ve vedení školy a ta zkrachovala. Teď je Fiala  ve vedení
státu  .... 

Log in to post comments

Hlas lidu ohledně Rakušana

Hlas lidu ohledně Rakušana a jeho  poslední výroku na Twitteru  se
zapisuje v některých viz níže komentářů  na PL:

Tak takhle vypadá OBYČEJNÝ FAŠIZMUS.!!!!, ... UNNRA fialový hnus
, 15.08.2023 18:12:52

Doufám, že se Ropušákovi nepovede uletět poslední helikoptérou, z
nejmenované ambasády. ... Viktor12 , 15.08.2023 18:10:46

Protestuji proti nazývání ministra vnitra Ropušanem!, Ropucha je
užitečný tvor na rozdíl od pana ministra! Lépe by mu sedělo
vytlemenec! ...Panpravda , 15.08.2023 18:09:26
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Arogance moci utržená ze řetězu. Proč se tak chovají - protože
MŮŽOU, není tu (zatím) síla, která by je zastavila. Rakušanův futrál na
mrtvoly s Putinem na budově ministerstva (!), Fialovo pohrdání
účastníky protivládních demonstrací ("dezoláti", "proruští švábi", rozvrat
zahraniční politiky a vlastně čehokoliv, na co sáhli, "trestání" Ruska -
hlavním potrestaným je ovšem český občan, podpora banderovského
režimu, zatahování ČR do války za cizí zájmy = zločin proti míru a
vlastizrada. Zneužívají moc k destrukci státu, o který by měli dbát s
péčí řádného hospodáře. Co ještě potřebuje slušný člověk, aby se
zvedl a vymetl ten chlív ? ... Petrski , 15.08.2023 13:50:31

Podle Rakušana je tedy v pořádku........trestat všechny Židy za
nezákonnou výstavbu izraelských osad na okupovaných palestinských
územích. Rakušan - spravedlivý mezi národy    ... Neziskový živnostník
, 15.08.2023 18:10:00

A to ten člověk učil na gymnáziu, To musel být pro studenty pěkněj
poděs.  ... safec , 15.08.2023 17:43:42

Takže podle soudruha Rakušana , vyhnání Němců vlastně nebylo
uplatnění kolektivní viny, německý stát se dopustil zločinů o několik
řádů horších než jsou ty dnešní údajné zločiny ruské tedy, byli správně
potrestáni všichni Němci. Hlavně ať ro Rakušan řekne svým
soudruhům v pětikolce aby zase nejezdili na sudetoněmecké srazy se
omlouvat Němcům za to vyhnání. Rakušan je učitel ale rozumu jak
absolvent pomocné školy., ... blade , 15.08.2023 17:43:25

Na co si , ucitylek hraje, Předvádí jednu neschopnost za druhou stejně
jako otylý bakalář a signalista,,Nikdo v Evropě je nebere vážně,,Nejsou
to politici,diplomati a nehájí zájmy ČR,,Jsou trpeni a proto jsou
směšní,,O to víc poslušní a tudíž pro nás nebezpeční,, ... Mivoj ,
15.08.2023 17:39:28
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Doufám, že Rusové jsou natolik inteligentní, že chápou to, kolik lidí
volilo tu pseudo straničku, kterou zdánlivě šéfuje ten kolínský odpad. A
nebudou uplatňovat princip kolektivní viny, jako ten fašista! Snad se
brzo vrátí Krejčíř a sjedná si ve své straně pořádek.,  ... Arnold Rimmer
, 15.08.2023 17:27:38

Když, si ten magor přečte ty příspěvky, tak jako správnej učitel by měl
skočit do kanálu a zavřít za sebou víko., ... Pavel Kostroun ,
15.08.2023 17:25:16

Dodatek k Rakusanovi. Ceská děvčata, buďte trpělivá a mějte soucit s
nadrzenymi ukrajinskými samci. Rakušan to tak vidí. Nebrante se jim a
po aktu budete určitě v pořádku.,   ... bavorák , 15.08.2023 17:14:39

S chutí, bych mu svůj názor vybušil pěstí morseovkou, mezi ty jeho
vyvalený halogeny. ...  Probuzený , 15.08.2023 17:12:28

V KOLÍNĚ , na místní pobočce knihovny v prostoru tzv. Šachovnice je
nastříkán nápis, cituji " Rakušanová prodává drogy ". Od včerejšího
dne se okolo nápisu motala Policie ČR a vyšetřovala. Mimochodem, to
pan Rakušan poslal policisty to prošetřovat ? Přičemž stačilo nápis
přemalovat bílou barvou. Že by na tom bylo něco pravdy, jak se povídá
v kuloárech mezi mládeží ohledně povedené dcery pana ministra.  ...
 Anton Antonovič , 15.08.2023 17:09:13

Přijde den,kdy lid bude trestat vás a celou slepeninu,modlím se k
Bohu,aby to bylo co nejdříve.   ... Fred 77 , 15.08.2023 16:58:34

Vykulené Žabí oko z Kolína !!!, Vraťte se zpátky do Kolína a učte tu
němčinu profesore , Váš soukmenovec Posselt Vás jistě pochválí !   ...
 bolero22 , 15.08.2023 16:17:43

Tak tomu mamlasovi vlezl pocit moci už hodně na mozek,co si poslední
dobou dovoluje,překračuje únosnou mez. , ... Fred 77 , 15.08.2023
16:54:50
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„Trestáme Rusko včetně občanů!“. Jednoho dne potrestame ministry
vcetne rodin..., ZastavmeJe , 15.08.2023 16:12:41

Rakušan se tak evidentně veřejně doznal, K páchání trestného činu
podle § 356 a to Podněcování k nenávisti vůči skupině osob nebo k
omezování jejich práv a svobod.... Doktorrr , 15.08.2023 16:11:06

Kulioko je nemocný člověk. Tak hloupého ministra opravdu
nepotřebujeme.... Lukáš Pecha , 15.08.2023 16:10:31

Dávají mu to i s navijákem. A tohle je ministr vnitra, pro kterého by
mělo být právo, jako pro křesťany biblí. Chová se jak muslimové vůči
nevěřícím. Je ostudou této země...  korouhvička , 15.08.2023 16:02:56

Rakušan v černém pytli. To bude velký den... , Viktor12 , 15.08.2023
15:48:26

Za svých odžitých 70let NEPAMATUJI !!!! ve vládě takové lumpy a
vlastizrádce, jako jsou tam dnes. Toto je určeno pro jednoho známého
tupce s abnormálně vyvinutými očními bulvami. Neštěstí lidí na
Ukrajině nezačalo spuštěním spec. voj. operace RF. O vznik situace,
která vyústila v masakr nevinných lidí na OBOU stranách fronty,
usilovaly USA už od rozpadu SSSR. Zmizel nepřítel, zmizel důvod
vydělávat miliardy na zbraních. Není nepřítel, tak si ho vyrobíme. O
tom jak dopadne špinavá politika USA psal už v r. 2014 prof. John J.
Mearsheimer. YT "Jak západ zavinil krizi na Ukrajině v roce 2014.
Hlasů, které veřejně ukazují špínu USA politiky, neustále přibývá, a to i
v USA. Po pádu SSSR zbyla už jen jediná říše ZLA, tou říší jsou
USA.... Ber La , 15.08.2023 15:32:12

Rakušan nemá právo vyvolávat štvanici proti Rusům! Musí se chovat
vysoce diplomaticky a ne jako fanatik! Tuto válku zapříčnilo USA a
Zelenskij, potažmo EU s NATO! Rusko totiž není Lybie, Sýrie, Irák,
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Afganistán... je to silná velmoc, bohatá a vlastenecká! Na Ukrajině se
válčí zbytečně! Bez dohody mír nikdy nebude! Pro výhodnou dohodu
Zelenskij už ztratil šanci! ... , sathene , 15.08.2023 15:25:41

Je to smutné :-(, U moci je prolhaná a divoká smečka všehoschopných
lhářů a demagogů. :-( .... Viktor Čech , 15.08.2023 15:09:12

kryptofašisti..., Že prý nemáme odsuzovat kolektivní vinu vůči
Ukrajincům, když sami uplatňujeme totéž vůči Rusům... - tohle fakt
řekl? Nemá to nějak pomotané? Nebo mu to už z nenávisti nemyslí
anebo to špatně přepsali? Ale tentokrát mají ukáčka vinu, protože jim
vymejvaj palice už od školy a učí je nenávidět své sousedy...
čekajícínapravdu , 15.08.2023 15:08:29

Péťa signál , nikdy neměl dát Rakušanovi Ministerstvo vnitra. Signalista
i tak je slabý na vedení státu a vlády. On do té sestavy Rychetské
iniciativy nemůže zasáhnout, protože by se mu okamžitě rozsypala
celá vládní koalice. Není jednoduché Péťo signalisto, bačovat pěti
různým názorům. Tak už to konečně zabal nejsi sjednotitel ba ani dobrý
politolog.... brblal , 15.08.2023 14:57:13

tady je krásně vidět, jak to dopadá, když se k veslům dostane okresní
přebor nebo čtvrtá cenová bez ubrusu...takový lůzry jsme ještě ve
vládě neměli, ... danusa , 15.08.2023 14:05:50

Otřesné . Rakušanovo ostudné vyjádření je snad posledním krůčkem k
tomu, aby s Pávkem začal budovat internační tábory pro občany ruské
národnosti, kteří u nás žijí ... Tiamati , 15.08.2023 14:03:44

To vás udivuje, že ČR již není úplně tak právním státem, jak by měl?
Stačí srovnat Novotného a Čermáka. ... Martin23 , 15.08.2023

Rakušan aplikuje princip kolektivní viny na všechny Rusy. To se nestalo
ani Němcům, kteří bojovali za Hitlera a jeho Třetí říši. Moc by mě
zajímalo, kde spal pan ministr, když Američané válčili a zabíjeli po
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celém světě pod falešnými vlajkami, všude, kde bylo co ukrást nebo
byly americké zájmy.Nechci, aby až se karty otočí ( a na to už je slušně
našlápnuto), byl aplikován princip kolektivní viny i na mě. Ať se
zodpovídají ti, kteří války za zisky Rockefellerů a Rothschildů
podporovali. Samozřejmě pod falešnými vlajkami. Tedy i pan Rakušan.
 ... Filipes , 15.08.2023 12:37:14

Ten člověk je ale tupec. Dle jeho definice by potrestal i vůdce ruské
exilové opozice Kasparova jenom proto, že je Rus. Tak honem
Rakušane můžeš si ho vyzvednout v New Yorku . Tak blbý snad nikdo
není. ... Pepimo , 15.08.2023 12:18:59

  

Log in to post comments

Kolín,

proslavil Kmoch, nikoliv Rakušan. Fialovo-ukrovládě vzdejme díky zato,
že z kozlů udělala zahradníky.

Log in to post comments

S Pavlem, nebo s Fremrem se

od komoušských praktik do lepší budoucnosti absolutně nehnem.
Pokrokově vždy se tváří, ti nejhorší prospěcháři.

Log in to post comments

kdo umí, ten umí

V době, kdy jsem  pracoval ve výzkumáku se říkávalo:  "Kdo umí, ten
umí. Kdo neumí, ten učí".

Ti, kteří neměli  dostatečný intelekt a píli  dělat skutečnou vědeckou
práci nebo  později, po revoluci mít vlastní firmu se zkrátka a
jednoduše "zašili"  na nějakou fakultu. Toto platilo dlouhá desetiletí. 
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Bohužel se nám tady rozmáhá v posledních letech  nešvar.  Je to řekl
bych nová  kategorie, o které jsme dříve neměli nejen tušení, ale
nenapadlo by nás to ani v těch nejděsivějších snech - vyrojily se
 figurky, kterým nejde dokonce ani učit a  tyto  postavičky  se cpou  do
politiky.  Většina se jich tam uchytí. Ale jsou i tací či spíše takové,  které
 se  neuchytí  v politice ani přes milionové investice do jejich
propagace a masáž v mas meeédích.  No, a současný stav vidíme. 

Log in to post comments

A co dále?

Po výroku Rakušana iniciativního vemena nemůže snad už nikdo
zůstat 16.9. doma. Sedět za bukem a čekat jak to dopadne. Přátelé
nestačí si tady nebo na PL napsat v diskuzi že je Rakučan vemeno atd.
Na to oni kašlou . Je třeba toho 16.9. zvednout ty zadky a mazat na
Václavák.A každý kdo tvrdí že to nemá smysl že  je to naprd že se nic
nezmění tak drží tohle vemeno z Kolína u vesla . Takže doufám že se
toho 16.9. u toho koně sejdeme.

Log in to post comments

všichni se musí sjednotit pod heslem ANTIPĚTIKOLKA

Pětikolka se dostala k moci sjednocená pod heslem ANTIBABIŠ za
pomoci Rychetského a zaprodaných médií.

 Babiš či Okamura či Rajchl či Komunista či dokoliv jiný , tito všichni se
musí sjednotit pod heslem ANTIPĚTIKOLKA.

 Jestli toto nepochopí Opozice tak se nikdy nezbavíme těchto idiotů za
vládním kormidlem.

 Jiný způsob neexistuje se zbavit této hrůzostrašné vlády která bude
čím dál horší.

 VŠICHNI SPOLU  na celonárodním setkání 16.9 na Václaváku,
NIKDO NESMÍ CHYBĚT

 https://ceskoprotibide.cz/
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Záporožská jaderná elektrárna.

https://viditelny-macek.cz/public/kapitola.phtml?kapitola=141543

Z odkazu:

„Předseda Mezinárodní komise pro atomovou energii Rafael Grossi
oficiálně v Davosu řekl, že v Záporožské jaderné elektrárně bylo
nalezeno 30 tun plutonia a 40 tun obohaceného uranu. Bomba na
Nagasaki obsahovala jen necelých sedm kilogramů plutonia. Já se
ptám, k čemu bezjaderné Ukrajině bylo 30 tun plutonia? Anebo je
Rafael Grossy dezinformátor? Nikdy to nebylo vyvráceno, že by to
neřekl. Nikdy se k tomu nikdo už nevrátil. Ale tahle informace prostě
oficiálně padla.“

To vysvětluje proč Rusové Záporožskou jadernou elektrárnu obsadili a
nepotvrzené informace o tom že se tam vyráběly suroviny pro jaderné
zbraně už byly známé dávno.

Log in to post comments

Hlavně nepanikařit.

Nikde se tam nepíše na kolik procent byl obohacen.

Štěpné materiály se obohacují pro energetiku na cca. 3-5%, 20-40%
pro vědecké a lékařské účely, a až od 85% pro výrobu jaderných
zbraní.

Až do roku 2013 jsme také měli svých 68 kg celkem vysoce
obohaceného uranu pro náš výzkumný reaktor v Řeži u Prahy, než
jsme ho odevzdali američanům.

https://www.cez.cz/edee/content/file/static/encyklopedie/encyklopedie-
energetiky/03/rez_10.html
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Není složité se trefovat do Rakušana,

i do dalších protagonistů fialového produktu České politiky.

Tím spíš bychom si měli dávat pozor i my na argumentaci a dvojí metr
pro současnost, budoucnost i do minulosti. Z mého pohledu to chce
používat formulace, které odpovídají skutečnosti. To nadšení
nálepkovat i nesprávnými nálepkami do budoucna hrozí návratem k
fialovému hnusu v jiném kabátě.

Co tím myslím? Kdo sleduje mé reakce, jistě už dobře ví, že mám svůj
osobní vztah k politické straně, která je nyní mimoparlamentní, je
součástí vlasteneckých sil, její představitelé, pokud nejsou vítáni
například na Rajchlových setkáních, jsou respektovaní veřejností,
protože jim jde o společnou věc - stát tvrdě proti současnému vládnímu
slepenci. I ten Rajchl je nakonec rád, když oni rozšíří množství lidí na
jím organizovaných demonstracích (pokud tak vehementně nemávají
svými třepetelkami). To rozhodně podstatné není.

To co v té souvislosti však vidím za dost podstatné je stále se opakující
nesmysl, odkazující na život za komunismu. Dane Sterziku, prosím, při
vašem rozhledu už konečně pochopte, že jsme v komunismu nežili ani
v roce 1946, kdy se KSČ demokratickou volbou stala poprvé od svého
vzniku neskutečně silnou stranou, ani v roce 1948, kdy se komunistům
přisuzuje vládní puč, ani po Pražském jaru 1968, ani od vpádu
spojeneckých vojsk v srpnu 1968 s návaznou normalizací a koncem
"vlády jedné strany" s odstraněním článku 4 z ústavy. Komunizmus
tady nebyl ani náhodou nikdy, název Československá socialistická
republika se datuje ke změně ústavy v roce 1960 a nikdy jinak.
Zvýrazňuji SOCIALISTICKÁ REPUBLIKA. To je jeden moment.
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Druhý moment, na který běžně reaguji je spojování komouš a
komunista. Sám sebe za komunistu považuji, protože jsem se tak
profiloval celý svůj dospělácký život a hlásil jsem se k tomuto vnímání
společnosti a osobního působení před hadrákem i potom. Neměli s tím
problém ani mí mnozí zaměstnavatelé, protože jsem se se svým
názorem netajil. Jsem komunista a Rajchl nebo Fiala na tom nic
nezmění. Rajchla podpořím v jeho politickém postupu s cílem pomoci
mu i KSČM a dalším vlasteneckým silám. Podpořím KSČM v tom, aby
respektovala případné působení Rajchla v jeho možných
parlamentních, třeba i vládních funkcích, pokud on bude respektovat,
že vývoj společnosti neskončil třeba právě rokem 1948, že bude
respektovat to co ani náhodou nerespektuje současná i mnohé
předchozí vlády. Pochopitelně si jsem vědom a musí si toho být vědom
i Rajchl, že ať už KSČM, nebo i další politické strany ve skutečně
demokratickém zřízení budou mít své postavení, svůj prostor a nemusí
s ním bojovat, ale tříbit svým dílem společenský systém s principy a
postupy, které si paritně zvolí občané ve volbách. Do budoucna by to
neměl být boj stran, ale hledání průsečíků. K tomu by občané bez
politických ambicí i politici ve prospěch vývoje své vlasti měli dospět.

A s tím souvisí další  používaný výraz a jeho případné spojování
komunista - komouš. 

Dovolím si nabídnout můj výklad.

Komunista = člověk prosazující myšlenku a program komunistické
strany s respektem k jiným politickým směřováním ale společnému cíli
- respektované a sebevědomé společnosti.

Komouš = člověk ve své době stranící KSČ a využívající stranickou
knížku jako pracovní knížku, kterou odloží se změnou společenského
postavení komunistické strany v lepším případě, nebo dokonce využití
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jiné stranické knížky pro další pracovní a společenské postavení pro
období další, přičemž návrat k původní stranické knížce není nikdy
vyloučený.

Doporučuji tedy nedopouštět se stejného, s čím se postupně k vládní
odpovědnosti dotlapkala současná vládní koalice. To se lehko může
zopakovat a prohloubit právě pokračováním pouhého ANTI COKOLIV. 

Log in to post comments

Ach jo.

Mít víc času, rocupoval bych váš příspěvek větu po větě. Takto jen
malou část.

O komunismus nešlo ani v roce 1946 ani v roce 1948 ani v roce 1968.
Samozřejmě že nešlo. Komunismus je něco naprosto nereálného, co
může fungovat jen v omezeném kolektivu. Jako uspořádání státu
funguje jen v tvrdé diktatuře. Komunismus je nefunkční a
nedemokratické uspořádání společnosti už z principu. Základní
myšlenka komunismu je: Každý podle svých schopností, každému
podle jeho potřeb.

Opravdu jste tak naivní že si myslíte že to bude fungovat? Tak takovou
komunitu založte a pokud se to osvědčí, můžete ji postupně rozšiřovat
a až všichni uvidí že to funguje, na demokratickém principu, tak z nás
ze všech budou komunisti. Pokud něco jako komunismus nemůže už
z hlediska lidských vlastností fungovat, tak to uznejte a svou stranu
přejmenujte na například stranu demokratického socialismu, nebo
jakkoli jinak přičemž nebude název strany odporovat zdravému
rozumu.

To že v roce 1946 stala silnou na základě svobodných voleb, je
nesmysl. Svobodné volby předpokládají informovaného občana a ten
tu v roce 1946 nebyl. Většina občanů vnímala právem SSSR jako
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našeho osvoboditele, ale poměry, jaké v SSSR panovaly neznala.
Navíc KSČ které mezinárodně kryly záda SSSR prosadila že tak zvané
„kolaborantské“ strany byly rozpuštěny a nebyly k volbám připuštěny.
Například nejsilnější agrární strana a další. To se to vyhrávají volby,
když zakážeme opozici.

Mohl bych pokračovat ale venku je pěkně a času není nazbyt.
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Komunismus je něcojako perpetuum mobile.

Představa je to hezká, akorát to furt ňák nefunguje.

Log in to post comments

Freude,

naprosto s vámi souhlasím, díky!

Log in to post comments

cc

ano, komunismus fungovat nebude, ale ta dnešní tzv. demokracie na
tom není o nic lépe
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Je mi líto,

reakce odpovídají zásadnímu nepochopení toho, co jsem napsal.
Kdybych byl tak nivní, jak píše Freud, rozhodně bych dnes už nenapsal
vůbec nic. 

V prvním odstavci potvrdil to co jsem napsal, že náš stát nikdy nebyl
komunistickým státem, ve třetím odstavci vysvětluje své argumenty,
proč KSČ vyhrála a to jsem vůbec neřešil a co se naivity týká, tak
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naivní je ten, kdo stále spojuje s nikdy nerealizovaným přáním lidí se
společností, která měla ke komunismu stejně daleko jako současná ČR
ke kapitalismu.

Kdo mě docela překvapila paní Mája. Buď nečetla, co jsem napsal a
jako mnozí jiní, při spatření slova komunista-komunismus má osypky,
nebo potvrzuje některé reakce na těchto stránkách, že je jen kopírkou
jiných jí lahodících článků.

Nicméně neberte to ode mne jako kritiku, zde doufám reagujeme na
mnohé, abychom si vysvětlili možné přístupy pro další vývoj. Ani v tom
nejsem naivní a mnohé mě nepřekvapuje. I proto tak otevřeně sděluji
své názory. Jediným zklamáním pro mě bude, když se nedožiji změny,
která by znamenala pokrok ve vývoji naší vlasti. To zklamání ale
nehrozí, protože mohu doufat že bude lépe a v tom doufání zavřít oči,
takže zklamání se konat nemůže.

Pokuste se konečně pochopit, že komunisté jsou lidé z masa a kostí a
bylo by nenormální, kdyby měli výrazně jiné představy o budoucnosti
než rozumní lidé trošku i úplně jiného současného vidění světa. Blbci
jsou pro mě ideologicky zabetonovaní lidé v období kolem padesátých
let minulého století i za předpokladu, že se narodili podstatně déle. V
tom případě tím spíš.

ztráta času
nic moc, ale zítra příjdu zas
kvůli tomu sem chodím
slušně zaražené vidle
autor je bůh
Průměrný počet slepic: 4.5 (14 hlasů)
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ad pan Hejnic
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Při slově "komunista" nemám osypky... Ale komunismus (ideologii)
považuji za nereálný. Dnešní komunisté mi nevadí, vadí mi bývalí
překabátění komunisté, kteří koho chleba jedli, toho píseň zpívali a
dnes to okecávají "pomýlením" nebo "nedospělostí". Příklad je dnes na
Hradě.

ztráta času
nic moc, ale zítra příjdu zas
kvůli tomu sem chodím
slušně zaražené vidle
autor je bůh
Průměrný počet slepic: 3.9 (10 hlasů)
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ad pan Hejnic

"....Komunizmus tady nebyl ani náhodou nikdy, název
Československá socialistická republika se datuje ke změně ústavy
v roce 1960 a nikdy jinak. Zvýrazňuji SOCIALISTICKÁ
REPUBLIKA...."

-------------------------

Ano, to o komunismu jste napsal jasně..., omlouvám se, přeskočila
jsem odstavec.

ztráta času
nic moc, ale zítra příjdu zas
kvůli tomu sem chodím
slušně zaražené vidle
autor je bůh
Průměrný počet slepic: 4 (7 hlasů)
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To máte pravdu.

To máte pravdu. Když si člověk zjistí, na základě psychologických
testů, jak funguje lidská psychika, a jak iracionální je naše posuzování
věcí kolem nás, a rozhodování co máme a co nemáme dělat, je jasné,
že lidé rozumně jednat nikdy nebudou. Vytvořit fungující společnost
z tohoto „materiálu“ je zhola nemožné.

Ostatně dějiny lidstva jsou toho důkazem.

Osvícený diktátor určitě řídí svou zemi líp než demokraticky zvolená
vláda, ale o osvícené diktátory je velká nouze, a tak se musíme
spokojit s málo funkční demokracií, a snažit se, aby fungovala alespoň
jakž takž, a některé už z principu nefunkční směry jako je komunismus,
raději zavrhnout předem.

ztráta času
nic moc, ale zítra příjdu zas
kvůli tomu sem chodím
slušně zaražené vidle
autor je bůh
Průměrný počet slepic: 3.1 (8 hlasů)
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No, Ethanole,

zasádní rozdíl je třeba vidět v tom, že Pepek Vyskoč byl jen neškodný
magor. Zatímco, tenhle magor škodí už od prvního dne,  kdy se dostal
do vysoké politiky.

ztráta času
nic moc, ale zítra příjdu zas
kvůli tomu sem chodím
slušně zaražené vidle
autor je bůh
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Průměrný počet slepic: 4.8 (25 hlasů)
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Spoluzodpovědnost na základě finanční a ideové podpory

Spoluzodpovědnost za daný čin by měla být posuzována podle úrovně
jeho podpory. Zejména je třeba zohlednit podporu finanční a ideovou.

Z tohoto pohledu občan platící státu daně, ze kterých je vyživován
státní aparát, je spoluzodpovědný za jednání státních činitelů.

 Ctím proto zásadu, že člověk by měl platit daně v systému, ve kterém
se necítí dobře, jen po nezbytně nutnou dobu.

Většina profesionálních tenistů a zpěváků odvádí daně ve svých
nových rajských domovech, takže by se na ně "kolektivní vina"
vztahovat neměla.

 Sudetští Němci začali Hitlerovi platit daně až po anšlusu, takže
rozhodujícím faktorem pro jejich spoluzodpovědnost měl být ideový
postoj - tak to nejspíše i bylo, někteří mohli zůstat. Nemovitý majetek
těch odsunutých můžeme de facto považovat za válečné reparace.
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Každopádně se nikdo nepokoušejte sudeťákům

vracet jejich nemovitý majetek, páč to by se taky mohlo týkat mého
baráku, který jsem kdysi v dobré víře zakoupil a mě se nechce bydlet v
obýváku s nějakým Helmutem, nebo mu ho dokonce přenechat,
obzvlášť po tom, co jsem byl svou ženou nedávno donucen ho
vymalovat.

Tak tady prrrr!
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Je, nebo není to mimo téma?
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Nalezeno na FB. Přišlo mi to zajímavé, tak předkládám k posouzení a
případně k rozcupování na Cemper, camper 😉

MILÁ ALTERNATIVO... 

Nějak toho všeho kolem začínám mít plný ventily. Nikoli pro vaši
"alternativnost." Nýbrž proto, že slovo ALTERNATIVA pro mne
znamená jinou možnost. Jiné schůdné a funkční řešení - a to tady
nikde nevidím. Nevidím v tomto smyslu dokonce ani žádný posun k
lepšímu. Připomínáte mi děti na pískovišti, které nevědí, co chtějí
hňácat, jen nechtějí hňácat to, co se právě hňácá. Sotva se někdo z
nich pokusí o bábovičku, ostatní mu po ní začnou důsledně dupat a
křičet, že je hnusná a blbá a že takhle tedy ne... A při každé podobné
příležitosti se začnou ochotně mlátit kyblíčky po hlavách. Spřádáte
divoké sny o revolucích, levorucích a pravorucích aniž byste měli
ponětí, co takový proces znamená, jaké jsou jeho podmínky, příčiny a
následky a za jakých okolností má vůbec šanci uspět. Vykřikujete
nesmysly o vlastizradách, lidových soudech a trestech... Koho chcete
soudit a trestat? Vždyť se nedokážete shodnout ani na tom, jakou
barvu má pomeranč! Absolutní nekonzistentnost je asi ten pravý výraz.
Tvrdíte, jak jste probuzení, ale zatím se necháte vodit za nos a honit
sem a tam.

- Babiš na Mírov, zlatej Babiš, Babiš na Hrad...!
 - Zlatý komunisti, za komunistů bylo líp, Pávek je komouš, fuj Pávek...!

 - Boj s globální oteplováním je chujovina, odporuje logice, ale Země je
placatá a v Antarktidě před náma schovávají Atlantidu..!

 - Vaňková je smažka, měla by odstoupit, ale drogy jsou fajn, měly by
být legální, nejsme přece otroci systému...!

 - Rusové jsou pašáci, ale chudáci Ukrajinci...!
 - Rajchl je jediná naděje, Rajchl je udavač a zaprodanej zmetek...!

 - Okamura je hlas rozumu, SPD je řízená loutková opozice...!
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- Viry neexistují, ale sypou je na nás z letadel...!
- Smetana je kabrňák, nikoho se nelekne, Smetana je hajzl, protože
sáhl na ženu...!

Tohle nikam nevede a vést nemůže.
 Ti, kdo stojí proti vám, nejsou banda hlupáků. Je to jednolitá ukázněná

organizace vedená skvělými plánovači a řízená profesionálními
manipulátory, s neomezenými prostředky a desítky let budovanou
strukturou. Schválně, slyšeli jste někdy někoho z libo-demo fronty říci
do médií nebo napsat na internetovou tlachárnu, že Zdechovský je
trapný pozér, podlý a zákeřný narcistický zmrd? Slyšeli nebo četli jste
snad, když Ivo Osovský klečel s vlajkou v ruce před vodním dělem, že
by nějaký rouškomrd a kovidián vyjádřil respekt jeho osobní odvaze?
Slyšeli jste od nějakého rusofóba že Hejátko, Peterková, Čermák nebo
Tušl (ať už si o nich myslíme cokoli) neměli být odsouzeni a že jsou to
odstrašující procesy na politickou objednávku? Ne, nic takového...

 Všichni byli zajedno v tom, že "...toho fousatýho kripla měli fízlové
přejet...", že "...novodobej Kryl konečně shnije v kriminále..." a že "...do
tý tlupy makaků, co se dobejvala do soudní síně, měla střílet policie.
"Protože i když si třeba někdo z nich v skrytu duše myslí něco jiného, v
zájmu věci aspoň drží hubu, krok a zákryt. O řeporyjském praseti vědí,
že je to ubožácký sprostý provokatér. Ale dokud je na jejich straně,
nechávají ho na pokoji. 

 Mají jasno, kdo je jejich nepřítelem: "Kdo nejde s námi, jde proti nám!"
 Jenže vy jdete proti každému, proti všem a současně nevynecháte

žádnou příležitost jít jeden proti druhému. S tím, co předvádíte, s vaší
dosavadní strategií a taktikou máte asi stejnou šanci na úspěch jako
domorodý kmen proti jednotce pravidelné armády, stojící v pevných
pozicích s kulomety na křídlech a s nasazenými bodáky. Nejsou to sice
divocí svobodní bojovníci, ale vědí, kde je jejich místo a setrvají na
něm. Vědí, co mají dělat a na povel to udělají. Nikdo z nich neodhodí
pušku nebo nezahájí palbu do vlastních řad, protože vrchní seržant
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regimentu není sympaťák. Ani proto, že by mu na latrínách vyprávěli,
že velitel třetí roty šoustal s oslem. Dokonce ani tehdy, kdyby ho s tím
oslem šoustat viděl...! Proto vás vždycky nakonec porazí a zaženou
zpátky do lesa. Tak si ještě zamávejte oštěpy, zakřičte si "Hunga caga
hunga hunga!", nezapomeňte se u toho hrozivě šklebit a hodně
poskakovat. Dokud nezazní povel "Pal!" Asi je to svým způsobem
přirozené. Svobodný, nezávislý duch principiálně odmítá konformitu,
strukturovanou pevnou organizaci a nechce se podrobovat kázni. Řídí
se vlastním úsudkem, intuicí a přesvědčením. Jenže z hordy divokých
rozhádaných křiklounů se nedá postavit vojsko, natož vojsko vítězné.
Počítám s tím, že se tu rozpoutá bouře nevole a nenávisti. Je mi líto,
pokud jsem vás naštval, ale takhle prostě funguje svět a nic s tím
nenaděláte. (Možná mi to ani tak moc líto není... 

 Ideály jsou totiž jedna věc a realita druhá. Mějme své ideály, ale
nepřestávejme si uvědomovat, že svět není ideální, nikdy nebyl a nikdy
nebude.) Chaotický živelný odpor nemá šanci proti pevné, byť i slepé
kázni. Organizace a řád přemáhá chaos a nerozum. Možná na to
jednou přijdete, možná ne. Ovšem za daných okolností se mi nedivte,
že mám stále menší chuť s vámi poskakovat a mávat oštěpem.

Dušan Klindera
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Absolutní souhlas, do poslední tečky s textem Dušana Klindera

Již jsem to dnes řekl, opakuji po druhé, Opozice si musí vzít příklad od
Pětikolky a udělat to samé.

 Pětikolka uspěla protože se sjednotila pod vlajkou ANTIBABIŠ, za
pomoci zákeřného Rychetského a zaprodaných médií.

 Opozice aby uspěla se musí sjednotit pod vlajkou ANTIPĚTIKOLKA.
 Babiš či Okamura či Rajchl či Komunisti či kdokoliv jiný z opozice , tito

všichni musí najit společnou řeč a  sjednotit  své strany pod heslem
ANTIPĚTIKOLKA.

 Teď boj bude těžší, protože pětikolka je u moci, ona připraví volební
zákony které ji budou vyhovovat, například volební právo pro
nejmladší, volební právo pro ukrajince , dálková volba, a jiné metody.

 OTÁZKA OVŠEM ZNÍ: chtějí lídři opozičních stran spojit své síly,
aby porazili vládní koalici?

 OBÁVÁM SE ŽE NE.
 Už teď mám dojem že někteří z lídrů opozičních stran (nebudu je

jmenovat) chtějí chránit svoji bábovičku písku a dupat po bábovičkách
těch druhých.

 Tak to ale nepůjde, jestli se opoziční strany neshodnou , budeme
pětihlavou vládní saní poraženi a zasloužíme si svůj osud poražených.
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Kromě sjednocení byste si měli přestat lhát

Jsem libtard, ale pokud dezoláti dokáží přesvědčit dost lidí, aby měli
dostatečné zastoupení, mají právo vládnout. K tomu ale kromně
jednoty potřebujete si přestat lhát. Lidem lžete, ale to dělají všichni, ale
k realizaci jakéhokoliv cíle je potřeba sám sobě nelhat o důvodech
svých neúspěchů.

Ani podle Rychetským zrušeného volebního zákona by se do
sněmobny nedostal nikdo další z dezolátních stran a současná koalice
by měla o 2 poslance více.
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Věk voliče je v ústavě, tedy bez ANO nejde jen současnou koalicí věk
snížit, pokud tedy nemá ještě 11 Vondráků v ANO či SPD.
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I s ďáblem je nutné se spojit pro poražení 5kolky

I mně se nelíbil projev pana Vacka. I já nemám o tomto pánovi dobré
mínění. A taky se mi nelíbí některé věci ze strany PRO pana Rajchla,
která se prezentuje s prozápadní tváří a obrací záda k Rusku. Myslím
si však, že to je jen úmyslná taktika pana Rajchla a je velmi dobře že
on používá tuto taktiku. Musíme přiznat že nás provýchodnich a
sympatizovaných z Ruskem voličů je méně, vlastenecký koláč voličů
směrem na východ u většiny voličů už není populární. Většina voličů v
ČR má západní orientaci po vymytí mozků zaprodanými médii, ubohou
Českou státní televizí postrádající objektivitu, pod vlivem nezistovek,
různých elit atd. Pan Rajchl pro mně velmi dobře cílí na tuto obrovskou
část prozápadních voličů, kteří jsou i jádro voličů pětikolky a tím sebere
v příštích volbách mnoho voličů kteří v minulých volbách volili pětikolku.
Věřím, že po volbach Rajchl obnoví přátelství s Ruskem, v energetice,
v obchodě a kdekoli to bude potřeba ve prospěch České republiky.
Řeknu to jinak natvrdo, i s ďáblem je nutné se teď spojit jen aby byla
poražena prohnilá neschopná pětikolka.  I když tento ďábel je pro
někoho komunista, nebo anarchista, nebo nacionalista, nebo libtard,
atd.
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K původnímu tématu: Princip kolektivní viny

je základem válek, hlavně těch moderních. Jsi příslušníkem válčícího
státu? Hybaj na frontu, do fabriky na munici, kopat zákopy atd. Chceš
nechceš, to nehraje žádnou roli.
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Zelenskému se to bubnování do války (jako asi víc věcí) nepovedlo.
Kolik uteklo do zahraničí Rusů, nevím, ale ty Ukrajince mám
každodenně na očích. Seznamují se s obrannými možnostmí našich
hradů a zámků, u rybníků nacvičují obojživelné operace na
nafukovacích lehátkách.

Opustili bojující vlast a teď se schovávají u nás. Tatínek má nejspíš
modrou a maminku ukrajinský stát pro své válečné úsilí
asi nepotřebuje.  Jako celek se chovají slušně, na tom se asi
shodneme, je jich ale příliš na to, aby někteří z nich "neulítli".

Tady v míru kolektivní vina neplatí, jen spoluzodpovědnost těch, kteří
rozhodli, že je sem vezmeme všechny. Ten mladík by ale zasloužil
individuální trest, který jsme u nás už zrušili.
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